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Система отрасли предпринимательского права состоит из многоплановых норм права, регу-
лирующих предпринимательскую и иную экономическую деятельность. Экономический правопо-
рядок России за последние несколько десятилетий претерпел существенные изменения в услови-
ях перехода к рыночной смешанной экономике. В настоящей статье автор предложил различные 
критерии классификации источников предпринимательского права с учетом подходов общей те-
ории права и специфики отрасли предпринимательского права. Выводы данной статьи позволя-
ют построить целостную систему источников предпринимательского права.
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The system of the entrepreneurial law branch consists of multiplane norms of law governing 
entrepreneurial and other economic activities. The economic legal order of Russia during the last few 
decades has undergone essential changes in conditions of transition to the mixed market economy. In this 
article the author comes up with various criteria for classification of the entrepreneurial law sources in view 
of approaches of the general theory of law and specificity of the entrepreneurial law branch. Conclusions of 
this article allow constructing an entire system of sources of the entrepreneurial law.
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